
11/01/2023

Schriftelijke vraag vanwege de heer Gilles Verstraeten betreffende het personeelsbestand.

Geachte,

Mijn vragen:

1. Hoeveel voltijds equivalenten (VTE) werken vandaag voor de gemeente, in totaal en per dienst?
Hoe  is  dit  aantal  geëvolueerd  sinds  2012?  Hoe  verhoudt  dit  zich  tot  de  evolutie  van  het
inwonersaantal?

2. Hoeveel vijftigplussers werken in een 4/5de werkweek met behoud van loon, sinds wanneer en in
welke  dienst?  Hoeveel  voltijds  equivalenten  (VTE)  zijn  er  sindsdien  in  deze  diensten
aangenomen?

3. Hoeveel VTE’s zijn vandaag afwezig, in totaal en per dienst? Hoeveel daarvan wegens ziekte? Hoe
is dit aantal geëvolueerd sinds 2012? Wat is het actieplan van de gemeente om het absenteïsme
tegen te gaan? Welke resultaten heeft dit reeds opgeleverd?

Hartelijk dank voor uw antwoorden!

Met de meeste hoogachting, 

Gilles Verstraeten
Gemeenteraadslid
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